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5 februari 2019 

 

Onderwerp: sanering asbestdaken 

 

Geacht College, 

Na 2024 is een asbest-dak in heel Nederland verboden. Dit geldt voor daken van particuliere 

woningen, schuren en bedrijfspanden maar ook voor gemeentelijke of maatschappelijke 

voorzieningen. Het CDA maakt zich zorgen over het gebrek aan snelheid waarop de trajecten 

verlopen. Het gemeentelijke beleid zou stimulerend moeten worden. 

Het CDA komt tot de volgende vragen: 

1. Deelt het college onze zorg dat het verwijderen van asbest, zowel een financiële zorg alsook 

vanwege de tijdsdruk, een haalbaarheidszorg is voor onze inwoners? Zo ja, ziet het college 

mogelijkheden om dit stimulerend te beïnvloeden? 

2. We constateren dat onze inwoners veel moeite (*1) moeten doen om in eigen beheer hun 

kleinere hoeveelheden (< 35 m2) te mogen verwijderen.   Hoe rijmt u dit met een oproep 

(bijlage1) in de Westervelder) om tijdens de feestdagen  bijna spontaan te gaan klussen en 

asbest te gaan verwijderen.  

3. De voorgeschreven procedure vraagt om een gedetailleerde projectvoorbereiding en -

planning. Kunnen de drempels niet verlaagt worden, kan dit niet eenvoudiger.?  

Daarop aansluitend een vraag over de status van onze gemeentelijke voorzieningen:  

4. Hoeveel gemeentelijke en maatschappelijke gebouwen zijn voorzien van Asbesthoudende 

daken? 

5. Is, of wordt, hier een plan van aanpak voor opgesteld? 

 
Namens de fractie van CDA-Westerveld, 
Doede Simonides 

 

 

 

*1   :sloopmelding waarbij heel veel informatie moet worden meegestuurd (bijlage 2), goedkeuring 
afwachten, plastic halen bij afvalbrengstation, dubbel inpakken, toestemmingsbrief vervoer halen bij 
gemeente, legitimeren, in container plaatsen) 
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Bijlage 1: Detail oproep Gemeentepagina in “De Westervelder” d.d. 27 december 2018 

 
Bijlage 2: Detail  “sloopmelding” gemeentelijke webpagina. 

 


